

Title (en)

Installation for handling and calibrating articles, especially shellfish and more particularly oysters.

Title (de)

Einrichtung für Handhabung und Kalibrierung von Artikeln, namentlich Schalentiere und insbesondere Austern.

Title (fr)

Installation pour la manutention et le calibrage d'articles, notamment de coquillages et plus particulièrement d'huîtres.

Publication

EP 0478467 A1 19920401 (FR)

Application

EP 91402610 A 19910930

Priority

FR 9011961 A 19900928

Abstract (en)

The present invention relates to an installation for handling and calibrating articles, such as shellfish in particular. Said installation, which comprises an input station, a weighing station (19) and an output station, is characterised in that the input station comprises: means, such as a roller (10), for conveying the articles one by one; means (1, 3, 5, 6, 8) for delivering the articles more or less in line to the entrance of said roller; a conveyor (15) at the output of the roller (10) for taking the articles arriving from said roller one by one in succession; and means (18, 19) for causing the articles to move one by one over time from the roller (10) to the conveyor (15). Applicable in particular to the calibration of oysters. <IMAGE>

Abstract (fr)

La présente invention est relative à une installation pour la manutention et le calibrage d'articles, tels notamment de coquillages. Ladite installation, comprenant un poste d'entrée, un poste de pesée (19) et un poste de sortie, est caractérisée en ce que le poste d'entrée comporte: des moyens, tels un rouleau (10), pour transporter les articles à l'unité; des moyens (1-3-5-6-8) pour délivrer les articles de façon sensiblement alignée à l'entrée dudit rouleau; un transporteur (15) prévu à la sortie du rouleau (10) pour recevoir successivement et à l'unité les articles provenant dudit rouleau ; et des moyens (18, 19) pour commander dans le temps le passage unitaire des articles du rouleau (10) au transporteur (15). Applicable notamment au calibrage des huîtres. <IMAGE>

IPC 1-7

B07C 5/02; B07C 5/18

IPC 8 full level

B07C 5/02 (2006.01); B07C 5/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

B07C 5/02 (2013.01); B07C 5/18 (2013.01); B07C 2501/0081 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2167211 A 19860521 - BRITISH CAST IRON RES ASS
- [A] DE 3906084 A1 19890907 - KONE OY [FI]
- [A] US 3645394 A 19720229 - GOODALE RICHARD J
- [A] FR 2549395 A1 19850125 - PIERRE DANIEL [FR]

Cited by

FR2792555A1; AU724869B2; EP1353155A1; FR2838515A1; FR3052149A1; WO9842197A1

Designated contracting state (EPC)

BE DE DK ES FR GB IT NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0478467 A1 19920401; FR 2667300 A1 19920403; FR 2667300 B1 19921127

DOCDB simple family (application)

EP 91402610 A 19910930; FR 9011961 A 19900928